



Martini-Vispak is seeking to hire a ***full-time bilingual English/French inside sales customer service representative*** to serve our customers throughout Canada and the USA.

This is a career growth opportunity for the ideal candidate who meets the following criteria:

- Minimum 2 years, sales/customer service experience in the promotional products industry.
- You are professional, confident, dynamic, outgoing, organized, energetic, self-starter, hardworking, educated and street smart!
- You nurture relationships with whomever requires your help to drive sales of our products and by providing information about orders.
- Your excellent communication skills and product knowledge will help our customers find the solutions to meet their needs and resolve issues that may arise.

Great presentation skills to conduct in person and/or online product knowledge sessions with new and existing customers to build our brand and update on new product developments. Daily reporting and communicate feedback on market conditions and trends. Assist with tradeshow, and industry events. Computer efficiency in Microsoft Office and we will train you on our CRM.

Resumes may be sent to [Eva@martinivispak.com](mailto:Eva@martinivispak.com)



Martini-Vispak embauche un représentant du service à la clientèle et ventes internes bilingue anglais/français à temps plein pour servir nos clients à travers le Canada et les États-Unis.

Il s'agit d'une opportunité de croissance professionnelle pour le candidat idéal qui répond aux critères suivants :

- Expérience minimale de 2 ans en ventes/service à la clientèle dans l'industrie des produits promotionnels.
- Vous êtes professionnel, confiant, dynamique, extraverti, organisé, énergique, autonome, travailleur.
- Vous entretenez des relations avec toute personne nécessitant votre aide pour stimuler les ventes de nos produits et en fournissant des informations sur les commandes.
- Vos excellentes compétences en communication et votre connaissance des produits aideront nos clients à trouver des solutions adaptées à leurs besoins et à résoudre les problèmes qui pourraient survenir.

Excellentes compétences en présentation pour mener des sessions de formation en personne et/ou en ligne sur les produits avec de nouveaux et d'anciens clients afin de développer notre marque et de les tenir informés des nouveautés. Aider lors des salons professionnels et événements de l'industrie. Maîtrise de Microsoft Office et nous vous formerons sur notre CRM.

Les candidatures peuvent être envoyées à [Eva@martinivispak.com](mailto:Eva@martinivispak.com)